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Åfjord kommune 

 
 

Møteprotokoll 
 
 

Utvalg Kommunestyret 
Møtested Blackbox - Å! 
Dato 20.02.2025 
Tidspunkt kl 09:00 - 13:30 

 
 
 
Fremmøtte Parti 
Alf Håkon Skjærvik AP 
Erik Jakobsen AP 
Ina Victoria Nebb Rånes AP 
Kaja Hovde Bye AP 
Karoline Larsen AP 
Walter Solberg AP 
Gunnar Singsaas FRP 
Steffen Karlsaune FRP 
Anne Iren Lian H 
Einar Eian H 
Roar Harbak H 
Roger Sørgård H 
Nina Edvardsen KRF 
Erling Iversen SP 
Hanne Skjæggestad SP 
Jon Husdal SP 
Maia Skorstad Larsen SP 
Mari Krogfjord SP 
Oddbjørn Rømma SP 
Susanne Strudshavn Strøm SP 
Tone Bårdli SP 
Tore Hage SP 
Torild Langklopp V 
 
 
 
 
 
Erling Iversen Nina Knutsen 
ordfører arkivansvarlig 
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Saksliste 
Type Saknr Sakstittel  
PS 014/25 Godkjenning av innkalling og sakskart  
PS 015/25 Godkjenning av protokoll  
PS 016/25 Samlesak for referatsaker  
PS 017/25 Eierskapskontroll - Fosen Helse IKS  
PS 018/25 Forvaltningsrevisjon - Fosen Helse IKS  
PS 019/25 Kontrollutvalgets årsmelding for 2024  
PS 020/25 Evaluering av samarbeidet mellom Åset skole og Stoksund 

oppvekstsenter 
 

 
 
Spørretimen 
 
Spørsmål fra Frode Svenning om kommunens rolle i å gjøre Stoksund til et område som er attraktivt 
område i kommunen å flytte til.  
Ordfører leste opp spørsmål spurt av Frode Svenning. Rådmannen ga en kort orientering om 
kommunens engasjement for gjøre Stoksund til et attraktivt område, både gjennom skoleutbygging, 
tilrettelegging og næringsliv og infrastrukturutbygginger i de siste årene.  
Enhetsleder for landbruk og tekniske tjenester, Kjell Vingen, orienterte om tilgjengelige byggeklare 
tomter i Stoksundsområdet og det pågående arbeidet med ny arealplan for Åfjord kommune.  
 
Spørsmål fra Karoline Larsen vedrørende omstillingsprossesen.  
Rådmannen orienterte om status i omstillingsarbeidet i Åfjord kommune. Dette er et arbeid som har 
kommet godt i gang, men gitt de utfordringene som særlig kommunene står overfor med færre 
ressurser og økende behov i årene fremover, vil dette være krevende. Vi må arbeide annerledes. 
Helst slik at vi både kan levere de tjenestene vi skal, men også slik at vi som jobber i kommunen 
fortsatt kan stå lenge i jobb uten at arbeidspresset går ut over liv og helse. Denne delen av 
omstillingsarbeidet er ennå ikke i mål, og er heller ikke opp til kommunen alene, men vil også kreve 
at hele lokalsamfunnet engasjerer seg 
 
Spørsmål fra Tore Hage har spørsmål vedørende maur på venteværelset på familiesenteret. 
Rådmannen og Sektorsjef for landbruk  og tekniske tjenester, Lars Helge Kolmannskog, redegjorde 
for at kommunen er kjent med at det er maur der, det er gjort flere tiltak, senest for 2 uker siden. 
Dersom situasjonen ikke endrer seg, vil man sette et skadedyrbekjempningsfirma på saken.  
I forbindelse med orienteringen orienterte Kolmannskog også om fremdriften i arbeidet med 
oppussingen av familiesenteret.  
 
Pågående byggeprosjekter 
Sektorsjef Lars Helge Kolmannskog orienterte om pågående byggeprosjekter, herunder påbygg ved 
Åset skole, nytt vaskeri mv for Fosen Vekst AS Kleivan, utbygging ved Roan Havn, Åsmundvatnet 
boligfelt, utbygging ved Brandsfjord oppvekstsenter, ny Roan barnehage og bygging av nytt helsehus. 
 
Info fra utvalgslederne 
Det ble orientert om arbeidet i følgende utvalg: 

• Utval for vekst og utvikling og LU-nemnda v/Jon Husdal. 
• Utvalg for kultur, idrett og frivillighet, v/Ina Nebb Rånes. 

 
 
Nytt utviklingsselskap i samarbeid med Trøndelag Sparebank og Osen kommune 
Ordføreren orienterte om at det formelle rundt etablering av det nye utviklingsselskapet er på plass, 
og at styret planlegger å gjøre en internutlysing av stillingen som daglig leder innen kort tid.  
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Workshop folkevalgtopplæring 25.mars.  
Rådmannen orienterte om en ny dag med folkevalgtopplæring i fortsettelsen av kommunestyrets 
møte den 25. mars. Temaet for dagen er innbyggerdialog og lokaldemokratiutvikling, blant annet i lys 
av lokaldemokratiundersøkelsen som ble gjennomført sommeren 2024.  
 
 
Mobil- og bredbåndsutbygging 
Rådmannen orineterte om NKOM-søknader som er sendt for områdene, Bjerkan, Hutjønna og 
Kroken, samt pågående arbeidet med fiberutbygging i Sørdalen og Norddalen.    
Videre er dialogen tatt opp igjen med henblikk på å få til fiberutbygging i Beskeland. Rådmannen 
orienterte ellers om at 2G nettet vil fases ut i løpet av senest to år, og at dette vil ha betydning for 
tekniske hjelpemidler som kommuniserer via 2G, dette kan være alt fra trygghetsalarmer, biler til 
plenklippere.  
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014/25 Godkjenning av innkalling og sakskart  
 
Kommunestyret 20.02.2025 
 
Behandling 
 
Votering nr 1 - Votering over forslag 
Forslag: Opprinnelig forslag 
For: 23 stemmer (100%) - AP 6, FRP 2, H 4, KRF 1, SP 9, V 1 
Mot: 0 stemmer (0%)  
  
KST - 014/25 vedtak 
Innkalling og sakskart ble godkjent. 
 
Rådmannens innstilling: 
Innkalling og sakskart godkjennes. 
 
 
015/25 Godkjenning av protokoll 
 
Kommunestyret 20.02.2025 
 
Behandling 
 
Votering nr 1 - Votering over forslag 
Forslag: Opprinnelig forslag 
For: 23 stemmer (100%) - AP 6, FRP 2, H 4, KRF 1, SP 9, V 1 
Mot: 0 stemmer (0%)  
  
 
KST - 015/25 vedtak 
Vedlagte protokoll ble godkjent. 
 
Rådmannens innstilling 
Vedlagt protokoll godkjennes 
 
016/25 Samlesak for referatsaker 
 
Kommunestyret 20.02.2025 
 
Behandling 
 
Votering nr 1 - Votering over forslag 
Forslag: Opprinnelig forslag 
For: 23 stemmer (100%) - AP 6, FRP 2, H 4, KRF 1, SP 9, V 1 
Mot: 0 stemmer (0%)  
  
 
KST - 016/25 vedtak 
Sakene ble tatt til orientering. 
 
Rådmannens innstilling: 
Sakene tas til orientering. 
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017/25 Eierskapskontroll - Fosen Helse IKS  
 
Kommunestyret 20.02.2025 
 
Behandling 
 
Votering nr 1 - Votering over forslag 
Forslag: Opprinnelig forslag 
For: 23 stemmer (100%) - AP 6, FRP 2, H 4, KRF 1, SP 9, V 1 
Mot: 0 stemmer (0%)  
  
 
KST - 017/25 vedtak 
Kontrollutvalget legger fram rapport fra eierskapskontroll av Fosen HelseIKS til behandling i 
kommunestyret med følgende forslag til vedtak: 

1. Kommunestyret ber rådmannen å sørge for at det legges frem en sak hvor kommunens 
eierskapsmelding behandles i løpet av valgperioden. 

2. Kommunestyret ber rådmannen leggef rem sak til behandling i kommunestyret hvor 
kommunestyret får anledning til å vurdere: 

a. behovet for eiermøter. 
b. behovet for opplæring i eierskap av kommunestyrets medlemmer. 
c.  behovet for en tydeliggjøring av roller og ansvar for kommunens 

eierrepresentanter. 
d. hvilken rapportering kommunestyret skal ha. 
e. prinsipper for styregodtgjørelse generelt i kommunens eierskap. 
f. retningslinjer for valgkomiteens arbeid og mandat, herunder etablere rutiner for 

fastsettelse av styregodtgjørelse. 
g. organiseringen og eventuelt vurdere hvilken organisasjonsform som er 

hensiktsmessig. 
3. Kommunestyret ber rådmannen om å rapportere til kontrollutvalget om hvordan punkt 2 i 

vedtaket er fulgt opp innen 1.9.2025. 
 
Kontrollutvalgets innstilling til kommunestyret 
 
Kontrollutvalget legger fram rapport fra eierskapskontroll av Fosen HelseIKS til behandling i 
kommunestyret med følgende forslag til vedtak: 

1. Kommunestyret ber rådmannen å sørge for at det legges frem en sak hvor kommunens 
eierskapsmelding behandles i løpet av valgperioden. 

2. Kommunestyret ber rådmannen leggef rem sak til behandling i kommunestyret hvor 
kommunestyret får anledning til å vurdere: 

a. behovet for eiermøter. 
b. behovet for opplæring i eierskap av kommunestyrets medlemmer. 
c.  behovet for en tydeliggjøring av roller og ansvar for kommunens 

eierrepresentanter. 
d. hvilken rapportering kommunestyret skal ha. 
e. prinsipper for styregodtgjørelse generelt i kommunens eierskap. 
f. retningslinjer for valgkomiteens arbeid og mandat, herunder etablere rutiner for 

fastsettelse av styregodtgjørelse. 
g. organiseringen og eventuelt vurdere hvilken organisasjonsform som er 

hensiktsmessig. 
3. Kommunestyret ber rådmannen om å rapportere til kontrollutvalget om hvordan punkt 2 i 

vedtaket er fulgt opp innen 1.9.2025. 
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018/25 Forvaltningsrevisjon - Fosen Helse IKS  
 
Kommunestyret 20.02.2025 
 
Behandling 
 
Votering nr 1 - Votering over forslag 
Forslag: Opprinnelig forslag 
For: 23 stemmer (100%) - AP 6, FRP 2, H 4, KRF 1, SP 9, V 1 
Mot: 0 stemmer (0%)  
  
 
KST - 018/25 vedtak 

1. Kommunestyret ønskerat Fosen helse IKS revidereravtaler, avklarer organisering og 
ansvarsforhold. 

2. Kommunestyret ber kommunens eierrepresentant i Fosen Helse IKS legge frem 
punkt 1 i vedtaketved første anledning til behandling i representantskapet for Fosen Helse 
IKS. 

3. Kommunestyret ber om at kontrollutvalget får tilbakemelding for hvordan selskapet har fulgt 
opp punkt 1 i vedtaket innen utgangen av 2025. 

 
Kontrollutvalgets innstilling til kommunestyret 

1. Kommunestyret ønskerat Fosen helse IKS revidereravtaler, avklarer organisering og 
ansvarsforhold. 

2. Kommunestyret ber kommunens eierrepresentant i Fosen Helse IKS legge frem 
punkt 1 i vedtaketved første anledning til behandling i representantskapet for Fosen Helse 
IKS. 

3. Kommunestyret ber om at kontrollutvalget får tilbakemelding for hvordan selskapet har fulgt 
opp punkt 1 i vedtaket innen utgangen av 2025. 

 
 
 
019/25 Kontrollutvalgets årsmelding for 2024 
 
Kommunestyret 20.02.2025 
 
Behandling 
 
Votering nr 1 - Votering over forslag 
Forslag: Opprinnelig forslag 
For: 23 stemmer (100%) - AP 6, FRP 2, H 4, KRF 1, SP 9, V 1 
Mot: 0 stemmer (0%)  
  
 
KST - 019/25 vedtak 
Kommunestyret tar kontrollutvalgets årsmelding for 2024, til orientering. 
 
Kontrollutvalgets innstilling til kommunestyret 
 
Kommunestyret tar kontrollutvalgets årsmelding for 2024, til orientering. 
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020/25 Evaluering av samarbeidet mellom Åset skole og Stoksund oppvekstsenter 
 
Kommunestyret 20.02.2025 
 
Behandling 
Utsettelsesforslag, foreslått av Erling Iversen, Senterpartiet 
Åfjord kommunestyre skal den 20. februar etter planen behandle sak om mulig overføring av 
ungdomstrinnet ved Stoksund oppvekstsenter til Åset skole.  
For kommende skoleår vil dette gjelde for 8. og 9 trinn, mens det foreslås at 10. trinn fullfører sin 
grunnskoleopplæring ved Stokksund oppvekstsenter. 
  
Saken er basert på erfaringer med at undervisningsoppleggene ved Åset skole og Stoksund 
oppvekstsenter er så vidt forskjellige at det har vært krevende å etablere gode samarbeidsløsninger 
for ungdomstrinnet, uten at dette har lagt begrensninger på undervisningstilbudet for en den ene 
eller begge elevgruppene.  Dette synes å være en utfordring både ved Stoksund og Åset skoler, og 
Åfjord kommune er opptatt av gi et så godt undervisningstilbud som mulig for alle elever i 
kommunen, uansett skoletilhørighet. 
  
I en såvidt viktig sak, og i lys av det sterke engasjementet som er i saken, ønsker Åfjord kommune å 
legge særlig til rette for at alle som ønsker det skal få anledning til å la seg høre, før kommunestyret 
fatter vedtak. Det grunnleggende er å sikre gode og trygge læringsmiljøer, og som bidrar til både 
faglig og personlig utvikling for alle elever. I noen tilfeller kan dette være hensyn som må veies opp 
mot ulemper for elevene knyttet til blant annet lengre reiseavstand mv. I forståelse med Utvalg for 
helse og oppvekst, administrasjonen og de politiske partiene imellom, utsettes saken for behandling 
til kommunestyrets neste møte i slutten av mars.  
  
Kommunestyret ber om at utvalg for helse og oppvekst i samråd med administrasjonen legger til rette 
for en utvidet høringsrunde før saken fremmes for endelig behandling i kommunestyrets møte den 25. 
mars 2025.  
 
Votering nr 1 - Votering over forslag 
Forslag: Utsettelsesforslag 
For: 23 stemmer (100%) - AP 6, FRP 2, H 4, KRF 1, SP 9, V 1 
Mot: 0 stemmer (0%)  
  
 
KST - 020/25 vedtak 
Åfjord kommunestyre skal den 20. februar etter planen behandle sak om mulig overføring av 
ungdomstrinnet ved Stoksund oppvekstsenter til Åset skole.  
For kommende skoleår vil dette gjelde for 8. og 9 trinn, mens det foreslås at 10. trinn fullfører sin 
grunnskoleopplæring ved Stokksund oppvekstsenter. 
  
Saken er basert på erfaringer med at undervisningsoppleggene ved Åset skole og Stoksund 
oppvekstsenter er så vidt forskjellige at det har vært krevende å etablere gode samarbeidsløsninger 
for ungdomstrinnet, uten at dette har lagt begrensninger på undervisningstilbudet for en den ene 
eller begge elevgruppene.  Dette synes å være en utfordring både ved Stoksund og Åset skoler, og 
Åfjord kommune er opptatt av gi et så godt undervisningstilbud som mulig for alle elever i 
kommunen, uansett skoletilhørighet. 
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I en såvidt viktig sak, og i lys av det sterke engasjementet som er i saken, ønsker Åfjord kommune å 
legge særlig til rette for at alle som ønsker det skal få anledning til å la seg høre, før kommunestyret 
fatter vedtak. Det grunnleggende er å sikre gode og trygge læringsmiljøer, og som bidrar til både 
faglig og personlig utvikling for alle elever. I noen tilfeller kan dette være hensyn som må veies opp 
mot ulemper for elevene knyttet til blant annet lengre reiseavstand mv. I forståelse med Utvalg for 
helse og oppvekst, administrasjonen og de politiske partiene imellom, utsettes saken for behandling 
til kommunestyrets neste møte i slutten av mars.  
  
Kommunestyret ber om at utvalg for helse og oppvekst i samråd med administrasjonen legger til rette 
for en utvidet høringsrunde før saken fremmes for endelig behandling i kommunestyrets møte den 25. 
mars 2025.  
 
 
Vedtak som innstilling fra Utvalg helse og oppvekst, 13.02.2025 - 004/25 
Utvalg for helse og oppvekst viser til opplysninger gitt i saksgrunnlag og drøftinger med Åset skole og 
Stoksund oppvekstsenter i prosessen med evaluering av samarbeidsløsninger ihht KST 016/23 punkt 
2. På bakgrunn av de opplysninger som utvalget er gjort kjent med og drøftinger gjort i utvalget, 
stiller utvalget seg bak alternativ 4 i saksgrunnlaget og sender saken videre til kommunestyret med 
følgende innstilling: 
  
Åfjord kommunestyre viser til innstilling fra utvalg for helse og oppvekst og vedtar alternativ 4 i 
saksgrunnlaget:  
  
Ungdomstrinnet ved Stoksund oppvekstsenter overflyttes til Åset skole med virkning fra 01.08.25. 
Elever som starter på 10.trinn ved Stoksund oppvekstsenter i august 2025, fullfører sin 
grunnskoleopplæring ved Stoksund oppvekstsenter, med unntak av faget tysk, som fortsatt tilbys på 
Åset. De øvrige elever fra 8.og 9.trinn overføres til Åset skole fra skoleåret 25/26 og videre elevkull 
har oppstart ved Åset skole når de starter i 8.trinn. 
  
Åfjord kommunestyre ber administrasjonen om å finne gode løsninger for overføring av elever fra 
01.08.25. Administrasjonen må også sikre at skoleskyss løses på en slik måte at elever får minst mulig 
reisetid. 
  
 
 


